
 

 

   Stein, 27 februari 2024 
 
 
 
Ter attentie van:  
Burgemeester en wethouders gemeente Stein 
 
Schriftelijke vragen 
(ex artikel 155, eerste lid Gemeentewet jo. Artikel 42 RvO) 
  
Onderwerp:  
verkeersveiligheid Veldschuurweg 
  
Geacht college, 
  
De verkeersveiligheid op de Veldschuurweg baart ons al langer ernstige zorgen. 
De smalle weg in combinatie met het op plaatsen diep aflopende talud naar de aangrenzende 
weilanden maakt dat er voor weggebruikers geen uitwijkmogelijkheden zijn bij tegemoetkomend 
verkeer. Niet alleen voor auto’s maar ook voor fietsers en voetgangers kunnen er daardoor 
gevaarlijke situaties ontstaan. Daarbij komt dat deze weg bij (sport)evenementen als 
omleidingsroute wordt gebruikt, hetgeen extra gevaarlijke situaties kan opleveren. Dit laatste geldt 
ook in geval van een mogelijke blokkade (als gevolg van een incident of iets dergelijks) vooraan in 
Meers. Wij laten hier dan nog onbesproken welke situatie er ontstaat als de plannen voor een 
minicamping doorgaan, en campers en caravans de weg als toegangsroute gaan gebruiken. 
  
Wij vragen u daarom het volgende: 
 
1. Bent u met ons eens dat de huidige staat van de Veldschuurweg voor alle weggebruikers 
verkeersonveilige situaties oplevert? 
  
Kleine ingrepen, zoals het ophogen van het talud en de aanleg van passeerstroken, zouden al 
verbetering kunnen brengen. Het feit dat de Veldschuurweg slechts een beperkte verkeersfunctie 
heeft mag ons inziens geen argument zijn om af te zien van maatregelen.  
  
2. Wilt u met de eigenaren en/of pachters van de aangrenzende percelen in overleg treden zodat 
maatregelen genomen kunnen worden om de veiligheid te verbeteren? 
  
3. Zo ja, kunt u ons van de uitkomsten hiervan in kennis stellen? 
 
4. Wellicht heeft u mogelijke alternatieven op het oog. Zou u ons ook daarvan in kennis willen 
stellen? 
 



 

 

5. In het licht daarvan vragen wij ons af of het mogelijk is om te onderzoeken of de Veldschuurdijk 
weer in gebruik genomen kan worden als verbinding met de Maasband en ter ontlasting van de 
Veldschuurweg. Wat is uw mening hierover?  
  
 
Met vriendelijke groeten,  
Chantal Meijers  
fractie Communiceren met Burgers  


